
S SEJE PREDSEDSTVA OK ZSMS

Mladinci so ocenili svoje brigade
Člani predsedstva občinske konference ZSMS so

na svoji seji 20. septembra zaključili postopek
evidentiranja za organe in delovna telesa pri
občinski konferenci ZSMS, sprejeli poročilo o ude-
ležbi naših brigad na akcijah v letu 1984, poslušali
pa so tudi poročilo iz mladinske poletne politične
šole v Mariboru.

Po zaključku postopka evidentiranja za organe
in delovna telesa pri občinski konferenci ZSMS so
bili člani predsedstva seznanjeni z rezultati eviden-
liranja, ki pa niso taki, da bi nas zadovoljevali.
Sicer pa se s tako slabim odzivom osnovnih organi-
zacij srečujemo že več let. Posebej pohvalno je, da
so se mladi iz osnovne organizacije v KŠ Vič
potrudili in za vsak organ pri občinski konferenci
evidentirali po enega kandidata.

Člani predsedstva so se dogovorili, da bo volilno
programska seja občinske konference zadnji teden
v oktobru.

O dclu brigad na akcijah smo vas redno ob-
veščali, zato si poglejmo le nekaj njihovih rezul-
tatov. , ' v . .

V prvih izmeni zvezne mladinske delovne akci-
je »Istra 84« so bili rezultati glede na število
brigadirjev zelo dobri, v povprečju je znašal rezul-
tat 153 odstotkov, zadnji dan pa celo 357 odstot-
kov, kar je bil tudi rekord trase. Kljub temu, da
brigadirji niso imeli najboljše hrane in najboljše
organizacije akcije so delo uspešno končali.

Povprečni uspeh druge brigade na republiški
delovni akciji v Ljutomeru je bil 145 odstotkov.
Brigadirji na začetku niso bili razpoloženi za delo,
predvsem zato, ker so bili vsi še zelo mladi,
povprečna starost je bila okoli 13 let. Organizacija
akcije je bila slaba in neopravičljivih razlogov, kar
ponovno opozarja na preživelost starega načina
organizacije brigad.

Brigada je bila sestavljena iz gojencev mladin-
skega doma Malči Belič in tem je akcija pomenila
novo doživetje in spoznavanje novega okolja, kar
predstavlja popestritev njihovim pogojem živl-
jenja.

Brigadirji, ki so delali na zvezni mladinski de-
lovni akciji »Neretva 84« so nam prinesli trak

akcije, pohvalili pa so se s 135 odstotnim povpre-
čnim uspehom. Vsi so bili zadovoljni z sodelovan-
jem domačinov, ki so jim res nudili vse, da bi
življerije na akciji čim lepše preživeli.

Člani predsedstva že več let tekoče opozarjajo na
težave pri organizaciji posameznih brigad. Vedno
manjše je število brigadirjev, brigade so slabo
pripravljenje in opremljene, starostna struktura
brigadirjev je nizka.

Kljub stalni akciji občinske konference stanja ni
mogoče spremeniti, zato smo že prejšnje leto
predlagali, da se Število akcij v SRS zmanjša, s
tem pa tudi število brigad, saj je že nekaj časa
znano, da so akcije v Sloveniji postale že samim
sebi v namen.

Izhod iz stanja v kakršnem smo na tem podro-
čju mladi vidimo predvsem v organiziranju akcij
na principu raziskovalnih in drugih interesnih ta-
borov, in v boljšem vsesplošnem odnosu do pro-
stovoljnega dela.

Lctošnje mladinske poletne politične šole so se
udclcžili štirje mladinci. Napišemo lahko le to,
da so vsi od nje pričakovali vcč, saj so programi
obljubljali veliko. Obveljal jc star solski sistem,
posluSaj in potcm odgovarjaj, nckatcrc skupinc
pa so si delo kar znalc organizirati, poscbej jc
potrcbno pohvaliti razpravo o izobraževanju in
rcformi visokega Solstva.
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